

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: IHDATHIAT CO-ORDINATES Date: 12-10-2025 03:00:23 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإحداثيات العقارية التاريخ: 12-10-2025 03:00:23 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of IHDATHIAT CO-ORDINATES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 29-10-2025 at Microsoft Teams to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الإحداثيات العقارية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 29-10-2025 الساعة 11:00 في Microsoft Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Amendment of the capital to become 8,600,000 JD	تعديل رأس المال ليصبح 8,600,000 دينار
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
Discussion of increasing the company's capital by JOD 5,708,065, to bring the total capital after the increase to 8,600,000 shares/dinars, and allocating the capital increase to the strategic investor, Al-Thiqa Lel Estethmarat Al Ordineiah (Jordinvest) Company, at a rate of one Jordanian dinar per share.	مناقشة زيادة رأس مال الشركة بمبلغ 5,708,065 دينار أردني ليصبح رأسمال الشركة بعد الزيادة 8,600,000 سهم/دينار، وتخصيص الزيادة في رأسمال الشركة لصالح المستثمر الاستراتيجي شركة الثقة للإستثمارات الأردنية وبواقع دينار أردني لكل سهم
Other:	آخر:
Approval of the acquisition of Bilad Al Sham Academy Schools Company – a limited liability company registered with the Companies Controller Department under No. 24478 – at a 100% ownership stake Discussion of the Board of Directors' recommendation to acquire land parcel No. 235, Um Froua No. 1, with an area of 11,289 dunums, from a related party (Mr. Ahmad Hamzeh Ahmad Tantash)	إقرار صفقة تملك شركة مدارس أكاديمية بلاد الشام – شركة ذات مسؤولية محدودة والمسجلة لدى دائرة مراقبة الشركات تحت الرقم 24478 بنسبة 100%. مناقشة توصية مجلس الإدارة بتملك قطعة أرض رقم 235 حوض ام فروة رقم 1 ومساحتها 11289 دونم من أطراف ذو علاقة (السيد أحمد حمزة أحمد طنطش).
Please accept our sincere thanks and appreciation.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.



Chairman of Board of Directors	رئيس مجلس الإدارة
User Name: Ala'a Mahmoud Almasri	اسم المستخدم: Ala'a Mahmoud Almasri